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Rotary      

Kjellerposten 
TVEDESTRAND ROTARYKLUBB  -  Nr 9 – september 2023 

Redaktør: Svein Jordahl 
Fødselsdager:  Ole 30.oktober (60 !). Leif 11. november, Svein Inge 
16. november 
 
Program: 

Oktober 

Mandag 02  
Klubbaften 
3 minutter 
Club Assembly 
 

Mandag 09  
Inter citymøte  
Brokelandsheia. 

 

Mandag 16 
Peisaften 

Mandag 23  
Guvernørbesøk 

Mandag 30  
Firmaet E. 
Johnsen 
v/Oddvar 

November 

Mandag 06  
Klubbaften 
3 minutter 

Mandag 13  
Rolv Mjaaseth 
Bruddspesialist/hjelp 
med erstatning 

Mandag 20  
Julebord 17.  
Møtefri 
mandag 20 

Mandag 27  
Årsmøte med 
valg 
3 minutter 

 

Kjære Rotaryvenner!   

September – ord fra Presidenten  

Kjære Rotaryvenner! 

Så har vi lagt den første høstmåneden bak oss. Det har 
vært en nokså våt september med mye nedbør. På grunn 
av kommunevalget 11. september, ble møtet denne dagen 
avlyst, men ellers har vi avviklet både Klubbaften og et 
meget interessant møte hvor Christen Guddal holdt 
foredrag om Gard, som er verdens største 
sjøforsikringsselskap (P & I Club) med hovedkontor i 
Arendal.  Club Assembly ble utsatt noen uker for at 
komiteledere skulle få bedre tid til å tenke gjennom 
planer og aktiviteter. 

1. til 3. september deltok Aud og undertegnede på 
Distriktskonferansen i Sandefjord, som ble arrangert av 
Stokke Rk. Vi hadde en meget hyggelig sammenkomst 
ute i Stokke på fredags kvelden, men ellers ble 
arrangementet holdt på Park Hotel i Sandefjord. 
Konferansen ble avviklet på en ryddig og effektiv måte, 
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og tema denne gangen var «Sammen for fred». PDG Ann Britt Åsebol fra Sverige 
representerte RI som utsending for RI Presidenten.  Ellers gjennom lørdagen ble det 
presentert mange interessante foredrag av bl.a. Tor Bukkevold fra FFI, Morten Fon 
fra Jotun og Kjell Magne Bondevik. 

Den siste mandagen i september arrangerte vi den tradisjonelle kakefesten på 
Strannasenteret, som enda en gang ble meget vellykket. Benytter denne anledningen 
til å takke komiteen med Joar og Ragnar i spissen for flott innsats, og takk også til alle 
som stilte med kaker og gevinster og for ikke glemme Oddvar, som fikk sendt inn en 
flott reportasje med bilder fra festen til Tvedestrandsposten. 

Hilsen Olaf Jørg 

 

                       

Rotarymøte 4. september 2023 

President Olaf Jørg ønske velkommen til kveldens møte og spesielt til Bjørn Jacobsen   
velkommen. Bjørn skulle tas opp som fullverdig medlem etter en tid som 
prøvemedlem.  

Forfall fra alle damene unntatt Aud som var på plass.  Ingen fødselsdager denne uke. 
Deltatt i andre klubber hadde Presidenten og Aud. De representerte vår klubb under 
distriktskonferansen i Stokke helgen 1.-3.september. Det hadde vært både hyggelig 

og lærerikt. 

Presidenten hadde mottatt mail fra pastpresident Ellen om at hun flytter til Tønsberg 
og vi må regne med at hun også bytter klubb.   
Club Assembly flyttes til oktober slik at komiteene får noe bedre til på seg. 
 
Så var det klart for kveldens opptak. Vårt nye 
medlem Bjørn Jacobsen  og hans fadder Geir kom 
frem. Rotarys rituale ble lest opp og besvart med et 
«ja».  Fadderen opplyste om det nye medlemmets 
personalia og ba om at han burde møte så ofte som 

mulig. Bjørn har bolig/fritidsbolig ulike steder. 

Deretter var det nydelige kaker og kaffe. Svein Inge 
tok ordet om gamle lister med forslag på nye 
medlemmer. Her var det mye som nå var uaktuelt. 
Han og Leif ville prøve å få samlet en yngre gruppe 
for om mulig få noe rekruttering. 

Neste mandag 11.09 er det valgdag og møtefri.  
Fremmøte   81 %. 
Egil 

 

11. september 2023 

Valgdag og møtefri! 
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Rotarymøte 18. september 2023 

Presidenten var svært glad for godt oppmøte og ønsket velkommen spesielt til 
kveldens foredragsholder Christen Guddal og vårt prøvemedlem Stine Marie 
Brochman.  

Hilsen fra Ellen, vår past president som nå hadde flyttet til Tønsberg. Fått jobb i 
Sandefjord. Hun vil være medlem hos oss fortsatt, så vil tiden vise hva det blir. 

Presidenten oppfordret til å lese Guvernørens månedsbrev. Regnskapet er i ferd med 
å bli overført til vår nye kasserer Kristin. 

Kveldens tre minutter var ved Olaf Jørg. Det var et «oppvarmingsforedrag» for 
kveldens foredrag. Han tok for seg utviklinga i shipping/ befraktning i verden under 
hans tid i sjøfarten.  

Så ga han ordet til Christen Guddal som er ansatt 
som skadebehandler i Gard sjøfartforsikring. Gard 
er et 115 år gammelt konsern bestående av ulike 
aksjeeiere redere/rederier. Konsernet ble etablert i 
1907 og har 670 ansatte i 90 land. 13 kontorer rund 
i verden, men hovedkontoret plassert i Arendal. 
Dette er det nok mange som ikke vet eller tenker 
på at det har stor betydning for byen og 
kommunen. 

Det var et interessant foredrag og med mange 
spørsmål så møtet ble avsluttet noe senere enn 
vanlig møtetid. 
Fremmøte 81%. 

Egil 

 

Rotarymøte 25. september 2023 

Den store spisesalen på Strannasenteret var nesten fylt til siste stol. Klubbens 
medlemmer hadde pyntet bordene og vartet opp med masse kake og nykokt kaffe. 
Klubbens festgeneral, Joar Mathisen, ønsket alle hjertelig velkommen og fortalte at 
disse kveldene var et høydepunkt for klubbens medlemmer og det håpet han det 
også ville bli for alle de fremmøtte. 

Kveldens servitører var klubbens medlemmer og det gikk riktig så bra med både 
kake og kaffen. 

Til og med underholdningen kunne klubben dette året hente fra egne rekker. Sven 
Ingen Marcussen imponerte alle med sine sanger og gitarspill. 
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«E hæ aldri hørt Sven Inge synge før», 
forteller Rolf Brekke, «men han var jo 
gørrgo', en utrolig flott sangstemme». 
«Og hele arrangementet er jo 
kjempekoselig», istemmer hans 
bordkavaler og tidligere ordfører og 
rotarianer Per B. Marcussen. «Virkelig 
moro at Rotary gjør dette for oss, det er 
vi takknemlige for, istemmer de begge». 
Også urmaker Anton Christiansen for 
meget fornøyd, dere gjør det så koselig 
for oss, var hans kommentar. 

Praten gikk livlig rundt bordene og der 
var bare blide ansikter å se, tror de koste 
seg og det gjorde virkelig også klubbens 
medlemmer. Dette har blitt en tradisjon som alle ser frem til, sier Joar og det varmer 
virkelig å se så mange blide og takknemlige mennesker. 

Et annet høydepunkt er trekningen på gratislotteriet. En haug med gevinster var 
skaffet tilveie og om det ikke var absolutt alle som fikk en gevinst med seg hjem, så 
var det ikke langt ifra. 

Tiden går fort i godt lag og etter drøye halvannen time var det slutt. Men denne 
tradisjonen vil fortsette og neste høst er garantert rotaryklubben tilbake med en ny 
kakefest, kunne Joar fortelle da han avsluttet arrangementet. 

Oddvar 
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Fra «Kakefesten» på Strannasenteret 25. september 2023: 
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God pressedekning 
Rotaryklubben hadde god pressedekning i Tvedestrandsposten i september.  
Oddvar hadde en flott reportasje om «Kake-festen» på Strannasenteret. En hel side i 
avisen. 
I sin e-avis hadde Tvedestrandsposten et lengre intervju med Karoline og Ninni og 
Olaf Jørg om USA-turen. Da dette kanskje har gått noen hus forbi, finner du 
innleggene under.  
Trykker du på lenken Rotary på slutten av dette innlegget, finner du flere omtaler av 
klubben. 
 
       

 
 
Etter drømmetur til USA: -Vi er veldig 
takknemlige 
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Karoline Abrahamsen og Nini Thorsen: Uforglemmelig og lærerik tur til Wisconsin 

i USA i sommer. Foto: Privat. 

Åpne deleknapper for artikkelen 

 22.09.23 22:00 

 Stein Kåre Kristiansen 

De to jentene reiste i sommer alene til USA, og kom tilbake etter en uke med 
masse inntrykk, ny innsikt, nyttig kunnskap - og nye venner. 
 For abonnenter 

Karoline Abrahamsen og Nini Thorsen fra Tvedestrand søkte på begynnelsen 
av året Rotary om et stipend, som omfattet en reise tur-retur til USA, en ukes 
gratis opphold i Wisconsin, og deltakelse på et seminar om klimaendringer og 
unges engasjement for klima. 

mailto:stein.kristiansen@tvedestrandsposten.no
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Allerede i april i år kom svaret. 

Og svaret var ja. 

De to Tvedestrandsjentene ble plukket ut til å representere Tvedestrand og 
Norge på seminaret. 

Og i sommer reiste de. 

- Det var utrolig gøy. Vi er veldig takknemlige som fikk denne muligheten, sier 
Karoline og Nini. 

På forhånd hadde de gru-gledet seg litt, for ingen av dem hadde vært i 
USQA før, og der var også første gang de reiste alene ut i verden. 

Gikk bra 

- Men det gikk veldig bra, forsikrer de. 

Hovedtema for sommerens Rotary seminar i Wisconsin var altså 
klimaendringer og ungdommens engasjement i klimakampen. 

- Det var kanskje ikke alle foredragene som var like spennende, men det var 
veldig mye nyttig og fint å lære, sier Nini. 

- Ikke minst var det interessant å se hvor forskjellig klimakampen er her og i 
USA, at vi har kommet lenger her enn der, sier Karoline. 

- Vi fortalte blant annet om den nye videregående skolen her på Mjåvann 
i Tvedestrand, og om solcellepanel og grønn energiproduksjon i det 
bygget. Det syntes de var helt fantastisk, sier Karoline. 



11 
 

 
Karoline Abrahamsen og Nini Thorsen var på sitt livs tur til USA i sommer, og 
er veldig takknemlige for at Rotary gav dem muligheten. Foto: Privat. 
 

De aller fleste av deltakerne på det ukes lange klimaseminaret var fra 
Wisconsin og området rundt. Men størst inntrykk gjorde tydeligvis en 
foredragsholder fra et senter i Uganda som arbeider med klimautfordringene 
der. 

- Der dreier klimakampen seg om rent vann, et tak over hodet og 
konsekvensene av den forurensningen vi i vår del av verden er ansvarlig for, 
sier Nini og Karoline. 

Venner 

- Og så kommer dere hjem med mange nye venner? 
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- Ja, jeg snakket med seks av dem tidligere i dag, sier Karoline 

Både Karoline og Nini anbefaler forøvrig andre unge i Agder til å søke det 
årlige Rotary-stipendet. 

- Neste år er det demokrati og bevisstgjøring også av unge til å bruke 
stemmeretten sin, som står på programmet. Vi anbefaler alle å søke, sier 
Karoline og Nini. 

Presidenten i Tvedestrand Rotary, Olaf Jørg Hafredal sier til 
Tvedestrandsposten at han er veldig glad for att Nini og Karoline vant den 
beinharde konkurransen., og ble plukket ut til å være med på årets 
Verdensseminar i Wisconsin. 

- Jeg forstår det slik at de hadde veldig stort utbytte av turen og 
seminaret. De har hatt en opplevelse og fått en erfaring for livet, sier 
Hafredal. 

Også han oppfordrer forøvrig ungdom i Tvedestrand og Agder til å søke både 
seminaret i USA neste år, men også to andre stipend Rotary tilbyr ungdom. 

- Det ene er et lederseminar som vi kaller RYLA , som går over en helg 
her i Norge. Det andre er et utvekslingsstipend på et år, opplyser 
Hafredal. 

Les mer om: 

  
• Tvedestrand 

  
• Stipend 

  
• Rotary 
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https://www.tvedestrandsposten.no/tag/tvedestrand
https://www.tvedestrandsposten.no/tag/stipend
https://www.tvedestrandsposten.no/tag/rotary

